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ABSTRACT

The diploma project contains 9 pages of typewritten text with 5 figures, 18 

tables, 15 byblos, sources, appendices for 20 pages and 8 sheets of the graphic part 

A1.

CERAMIC UNGLAZED TILES, WEAR RESISTANCE, WEAR 

RESISTANCE TESTS, INSTALLATION CERTIFICATION METHODOLOGY, 

UNCERTAINTY ASSESSMENT, WEAR RESISTANCE TEST STANDARD.

The purpose of this work is to develop a methodology for certifying 

equipment for the wear resistance of unglazed tiles.

Within the framework of the diploma project, the requirements for the object 

of research were analyzed; the selection of regulatory documents and technical 

regulatory legal acts establishing requirements for non-glazed tiles was carried out; 

test methods for ceramic unglazed tiles were analyzed. In the process of working on 

the diploma project, a methodology for certifying the installation for testing the wear 

resistance of ceramic unglazed tiles was developed.



РЕФЕРАТ

Дипломный проект содержит 92 с. машинописного текста с 5 илл., 

18 табл., 15 библ. источников, приложения на 20 с. и 9 листов графической 

части А1.

КЕРАМИЧЕСКАЯ НЕГЛАЗУРОВАННАЯ ПЛИТКА,

ИЗНОСОСТОЙКОСТЬ, ИСПЫТАНИЯ НА ИЗНОСОСТОЙКОСТЬ, 

МЕТОДИКА АТТЕСТАЦИИ УСТАНОВКИ, ОЦЕНКА

НЕОПРЕДЕЛЕННОСТИ, СТАНДАРТ ИСПЫТАНИЯ НА

ИЗНОСОСТОЙКОСТЬ.

Целью данной работы является разработка методики аттестации 

оборудования на износостойкость неглазурованной плитки.

В рамках дипломного проекта были проанализированы требования к 

объекту исследования; осуществлен подбор нормативных документов и 

технических нормативных правовых актов, устанавливающих требования к 

неглазурованной плитке; проанализированы методы испытаний керамической 

неглазурованной плитки. В процессе работы над дипломным проектом 

разработана методики аттестации установки для испытания на 

износостойкость керамической неглазурованной плитки.
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